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Emne: Spørsmål til ordføraren 
 
Spørsmål til ordføraren: 

Me har no fått ein oppsett tabell med kostnader tilknytta konsulent bruk i barnevernet, er dette ink 
moms?
Når ein ser at kommunen bruker so mykje midler på innleige, so lurer eg på om det vert noko 
kvalitetsikring av personer som vert leigd inn? Har dei foreksempel arbeida andre stader og fått 
sparken? Har dei foreksempel mykje tilsynssaker på seg ? Har dei fått refs frå fylkesmannen ? Er 
det foreksempel våre media saker om konsulentene ? Dette er skjølvsakt berre eksempler som eg 
lurer på. Hadde vert greit å fått ei oppklaring på dette.
Kvalitetsikring er heilt nødvendige for å ivareta barnas og familienes sikkerhet.

Det andre som eg lurer på, er følgende:

Da det vart varsla anonymt frå ein tilsett i barnevernet for ei stund tilbakes om ulovligheter som 
foregår i barnevernet, so lurer eg på korleis har kommunen fulgt opp denne tilsette for å ivareta 
han/henne på ein god måte som ein arbeidsgiver skal gjere? Har denne personen gode forhold på 
arbeidsplassen sin i dag  ? 
Har kommunen ordnet opp å varslingsakene ?

Tredje spørsmå: 
Kva er grunnen for at kommunen må leige inn konsulenter ? Er det ikkje bedre å få fast ansatte?
Og korleis vert betalinga utforma, har konsulenten fast lønn? Eller får konsulenten betalt per barn 
ho/han har gående ? Og isåfall , får ho/han betalt per sak eller, etter kor mange dager saken varer 
før den er avsluttet ?

Eg vil at alle heradstyremedlemene får kopi av spørsmål og svar, samt at spørsmåla vert lest opp 
og svart på i førstkommande heradstyremøte (desember) på talerstolen

Mvh Kim andre hartveit

https://aka.ms/o0ukef
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